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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 55 

Dato: 21. november 2023  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud:  __________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden er godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 54: Referatet er godkendt. 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse: 

1. Evaluering Fællesmøde nr. 19: Mødet blev evalueret. 

2. Orientering vedr. hækplanteprojekt: Bjarne Ø orienterede, at han havde sendt en mail ud 

til alle bofæller vedrørende Hækplantnings projektet i uge 50. I mailen er arbejdshold og 

datoer beskrevet, for de tidspunkter der er behov for arbejdskraft fra frivillige bofæller.  

3. Evt. 

1) Visitationsudvalg/nyt konsistorium: Bestyrelsen har modtaget nyt kommissorium 

fra Visitationsudvalget, dette vil blive sendt til godkendelse på næste 

bestyrelsesmøde. 

2) Fugtalarm i teknikkassen: Efter det regnfulde vejr, var der nogle beboere der havde 

oplevet at deres fugtalarm i ”teknikkassen ”var gået i alarm på grund af vand i 

bunden. Dette medførte en skrivelse fra Bjarne Ø, med 4 spørgsmål til alle beboere 

som de skulle svare enten JA eller NEJ på. Spørgsmålene var som følger: 

i. Har du/i fortsat monteret en fugtalarm i teknikskabet? JA/NEJ 

ii. Hvis du/i har en fugtalarm monteret, har i da oplevet, at den har afgivet 

”alarmsignal”. JA/NEJ 

iii. Uanset om du /i har en fugtalarm, eller om den har afgivet signal, har du/i 

så konstateret vand i bunden af ”teknikkassen”. JA/NEJ 

iv. Uanset ovennævnte skal jeg bede jer om, at tjekke om du/i har vand i 

bunden teknikkassen. Du/i kan gøre det ved, at tage en lommelygte og lyse 

ned i teknikkassen og se om der står vand i bunden af teknikkassen eller om 

den virker helt tør 

a. Det ser ud som, at der er vand i bunden af teknikkassen. 

JA/NEJ 

Svarerne på spørgsmålene vil blive brugt som en del af 5-års eftersynet med Skjøde. 

3) Skattestyrelsen/Ejendomsskatter: Bjarne Ø orienterede, at vores klagesag vedr. 

ejendomsskatter med Skatteankestyrelsen, forventes at blive sendt videre til 
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behandling i systemet inden 1.12., hvor vi også modtager en kopi af indstillingen. Så 

snart vi har fået en kopi af indstillingen har vi 14 dage til at anke sagen.  

4) Byggeskadefonden: Bjarne Ø informerede at vi kan forvente at få 

Byggeskadefondens rapport inden 1. december 2023. De har dog frist til 1 februar 

2024. 

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Orientering kasserer: Marianne orienterede at hun og Karin har aftalt et møde den 

22.11.2023 med Klara fra DAB for at blive sat ind i regnskabssystemet. Vi har også et 

spørgsmål om det er muligt at ændre på kontoplanen.   

2. Status arbejde med hjemmeside: Kjeld informerede at det ikke var en hel nem affære med 

diverse adresser, men arbejder sig igennem systemet Karin og Merete spurgte til 

samarbejdet omkring hjemmesiden og gjorde opmærksom på at det ikke var alt det 

tekniske, men indhold og indlæg der skulle lægges på hjemmesiden de ville være 

behjælpelige med. Det blev besluttet at Kjeld, Karin og Merete skulle aftale et møde for at 

komme videre med Hjemmeside samarbejdet.  

3. Andet  

a. Donerede planter: Kjeld orienterede at han og Glennie havde forsøgt at plante de 5 

donerede planter fra Furesø kommune. Der stod simpelthen for meget vand til at 

de kunne plantes de planlagte steder. – Planterne er kommet i ”Skovbørnehave”. 

b. Galleriophæng og køleskab: Merete orienterede at FHU vil søge bestyrelsen om 

ekstra galleriophæng samt et køleskab til drikkevarer. Planen er at køleskabet skal 

have plads i skuret, hvilket bestyrelsen bakkede op omkring.  

5. Sager til behandling 

1. Opdatering råderetsregler.: Vi har fået et svar svar fra DAB vedr. ”Forslag om overtagelse 

af inventar mellem fra- og indflytter ”, det vil sige at vi nu kan arbejde videre med 

opdateringen af råderetsreglerne. Svaret/emnet fra DAB blev diskuteret på mødet og 

Bjarne viste som et forslag en beregningsmodel der kunne bruges i forbindelse 

overdragelse af inventar og løsøre. Bestyrelsen blev enige om at holde et særskilt 

arbejdsmøde med opdatering af vores råderetsregler. Bjarne Ø ville sende 3 dokumenter til 

brug for mødet til alle bestyrelsesmedlemmer. 1) ”Forslag til skabelon for overtagelse af 

inventar mellem fra og indflytter”. 2) ”Beregningsmodel vedr. overdragelse af inventar”. 3) 

”OPLÆG TIL- registrering ændringer vedr. råderet fra 2022 baseret på samleskema rev 

202301118.pdf”. Arbejdsmødet er sat til den 11. december 2023. 

6.   Kommende møder: 

11.12.2023 Bestyrelses arbejdsmøde møde. 

15.01.2024  Bestyrelsesmøde nr.56. 

05.02.2024 Fællesmøde nr. 20. 

19.02.2024 Bestyrelsesmøde nr. 57.  

 

7.   Eventuelt  

 

 


